
نوبت دوم
آقای: عیسی مزرعه فرد

نظر به اینکه پرونده شــا به اتهام ذیل در دســتور کار 
هیأت بدوی رســیدگی به تخلفــات اداری کارمندان 
ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای می باشــد، 

لذا مقتضی اســت ظرف مدت 10 روز از تاریخ رؤیت این برگه، دفاعیه 
کتبی خود را به انضام مدارک لازم به این هیأت به نشانی: تهران- بلوار 
کشــاورز- خیابان فلسطین جنوبی- خیابان دمشق- شاره17- طبقه 

چهارم تسلیم نمایید.
عباسعلی بنی اسدی

رئیس هیأت بدوی رسیدگی
به تخلفات اداری کارمندان

مــوارد اتهــام: ارتــکاب تخلف پیرامون نامه شــاره 5072/م س مورخ 
1402/10/18 مدیرکل منابع انســانی، پشــتیبانی و رفاه ســازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای منضم به نامه شاره 1402/08/21 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان خوزســتان و ســوابق 

پیوستی آن؛ 
موضــوع: غیبــت های مکــرر و عدم حضور در محــل خدمتی از تاریخ 
1401/03/16 تا زمان اعلام به هیأت که با بند )29( ماده )8( قانون 

رسیدگی به تخلفات اداری، مبنی بر غیبت غیر موجه منطبق است.
تذکر: چنانچه ظرف مدت 10روز دفاعیه کتبی خود را تسلیم ننائید 
هیــأت طبــق مــاده 18 آیین نامه اجرایی قانون رســیدگی به تخلفات 
اداری عمــل خواهــد کــرد. چنانچه نیاز به رویت پرونده می باشــد می 
توانیــد ضمــن هاهنگی به دبیرخانه هیأت بدوی مراجعه و محتویات 

پرونده را مشاهده نمایید.
شناسه آگهی : 1700799
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دو گلزن نونهالان فولاد خوزستان

زننده گل اول و دوم نونهالان فولاد
حسین قنبری و  امیرعلی منجزی پور

حســین قنبری و امیر علی منجزی پور دو مهاجم 
گلزن نونهالان فولاد خوزســتان در لیگ کشور در 
صدر گلزنان قرار دارند به گزارش بیژن خدادادوند این 
دو مهاجم نوید گلزنان خوبی برای فولاد خوزستان 
را دارند و می توانند در ســال های آینده برای فولاد 

خوزستان گلزنی نمایند.

ظهوریان مدیری توانمند

علی ظهوریان مدیر تربیــت بدنی پدافند هوایی 
جنوب غرب کشور یکی از مدیران توانمند و ورزشی 
استان خوزستان ست پدافند هوایی ارتش اهواز در 
اکثر رشته های ورزشی چه در بخش آقایان و چه 
در بخش بانوان فعال و مدال آور می باشد قطعا در 

آینده از ورزش پدافند بیشتر خواهید شنید.

مواظب باشید فولاد خوزستان 
سقوط نکند

فولاد خوزســتان در هفته بیست و چهارم نتیجه را 
یک بر صفر در اهواز به مس رفسنجان واگذار نمود 
تا مشخص شود آوردن مربی رفوزه ایی به نام عبداله 
ویسی از اول اشــتباه بود مربی که هم نفت آبادان 
را خوب نبســت تا الان در خطر سقوط باشد و هم 
با نفت آبادان نتیجه نگرفت مسئولان فولاد باید در 
آوردن مربیان رفــوزه دقت کنند تا این چنین دل 

هواداران فوتبال را دل آزرده نکنند

روز فوتبال خوزستان شب ست
با نتایج ضعیفی که این چند هفته فولاد خوزستان، 
صنعت نفت آبادان و اســتقلال خوزستان به دست 
آوردند هر ۳ تیم خوزســتانی در خطر سقوط قرار 
دارند و دیگر از آن فوتبال هجومی و برزیلی خبری 
نیســت و به نوعی روز فوتبال خوزستان این روزها 

شب ست.

ویسی هو شد
بعد از باخت فولاد خوزستان مقابل مس رفسنجان 
تماشــاگران خوزستانی که از نتیجه به دست آمده 
سخت دلخور بودند عبداله ویسی سرمربی این تیم 
را هو کردند فولاد. با آمدن ویســی نیز تغییر نکرده 
و همچنان روی نوار باخت گام بر می دارد شکست 
فولاد خوزستان مقابل تیم نوظهور مس رفسنجان 

واقعا سنگین و غیر قابل هضم بود.

ویسی: اوضاع فولاد خراب تر
 شده است

ســرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: اوضاع 
ما مناسب نیست و وضعیت مان خراب تر شده است.

به گزارش ایســنا، عبدالله ویسی در نشست خبری 
بعد از بازی با مس رفسنجان اظهار کرد: می دانستیم 
امروز یک بازی پراســترس و پرتنشــی داریم. این 
استرس در مغز ما و وجود تک تک بازیکنان و حتی 
هواداران وجود داشــت، بازی بد را شروع کردیم.او 
ادامــه داد: بازی، بازی نبود که بخواهیم ببازیم. بعد 
از گلی که دریافــت کردیم برای برد بازی کردیم و 
بازی ای که می توانســت حداقل یک امتیاز برای ما 
داشته باشد از دست دادیم.سرمربی تیم فوتبال فولاد 
خوزســتان گفت: باید تمرکزمان را برای بازی های 
آینده بگذاریم. اوضاع ما مناسب نیست و وضعیت مان 
خراب تر شده اســت و باید با تمام وجود، تمرکز و 
انرژی مثبت به سوی بازی های آینده برویم.سرمربی 
تیم فوتبال فولاد خوزســتان عنوان کرد: به مردم 
خوزســتان قول می دهم که تمام تلاشمان را انجام 
می دهیم که در پایان فصل اینگونه ناراحت نباشند. 
شرایط سخت است و همه باید به هم کمک کنیم. 
اینکه ناسزا بگوییم، نمی شــود. باید کمک شود تا 
پایان فصل، فولاد را در لیگ داشــته باشیم.او بیان 
کــرد: فولاد به یک برد نیــاز دارد. اگر تیم در زمان 
سرمربی های قبلی نتیجه می گرفت اصلا تغییراتی در 
راس کادر فنی صورت نمی گرفت. در فوتبال دنیا و 
ایران هم در چنین شرایطی دست به تغییر سرمربی 
می زنند. همه چیز اکنون به عهده من است و گفتم 

تمام تمرکز و وجودم را می گذارم.

بازیکنان با استرس بازی کردند/ نبوغ 
احمدعباسی گره بازی را باز کرد

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران معتقد است بازیکنان 
تیم ملی در دیدار نخســت برابر افغانستان با استرس به میدان 
رفتند و نبوغ احمدعباسی موجب شد گره بازی باز شود و ایران 
به برتری برسد.به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران 
در نخســتین دیدار خود در رقابت هــای جام ملت های ۲۰۲۴ 
آســیا به مصاف افغانســتان رفت و توانست با نتیجه ۳ بر یک 
به پیروزی برسد.حسین شمس کارشناس فوتسال و سرمربی 
پیشین تیم ملی ایران پس از این دیدار در گفت و گو با خبرنگار 
مهر به بررسی وضعیت تیم ملی پرداخت در دیدار نخست خود 
پرداخــت و گفت: با توجه به اینکه بازی اول بود می توان گفت 
به این دلیل که توانستیم ۳ امتیاز بازی اول را کسب کنیم و با 
پیروزی پا به این رقابت ها بگذاریم رضایت بخش بود. نکته مثبت 
دیگری که این بازی داشــت استفاده از همه بازیکنان بود و در 
شرایط مسابقه قرار گرفتند. حتی مسلم اولادقباد که به تازگی 
از بند مصدومیت رها شده است در این دیدار چند دقیقه ای به 

میدان آمد که نکته مثبتی بود.
وی در خصوص نقاط ضعف تیم ملــی در این دیدار گفت: در 
این مسابقه به نظر می رسید استرس بازیکنان زیاد است و اینکه 
دریافت ۳ کارت زرد در بازی نخســت مساله نگران کننده ای 
اســت و امیدوارم با کاهش استرس بازیکنان در دو بازی باقی 
مانده در مرحله گروهی با کارت زرد جریمه نشــوند چرا که در 
صورتی که بازیکنی ۲ اخطاره شود در مرحله حذفی اخطارهایش 
بخشیده نمی شود و می تواند در مراحل بالاتر ما را با محرومیت 
بازیکنان مواجه کند.سرمربی پیشین تیم ملی ایران در خصوص 
عملکرد تیم افغانستان گفت: افغانستان تیم بسیار قدرتمندتری 
نسبت به بحرین و کویت است و مطمئناً در دیدار با این تیم ها 
شرایط بهتری خواهیم داشت. نوع بازی افغانستان شکل بسیار 
خطرناکی است و به آن بازی دفاع و ضدحمله می گویند. حتی 
در دیدار رئال مادرید برابر منچسترسیتی در لیگ قهرمانان اروپا 
هم دیدیم که رئال با این ســبک از بازی توانست نتیجه بگیرد. 
در دیدار با افغانستان اگر نبوغ ذاتی سعید عباسی نبود ممکن 
بود بازی گره بخورد اما با کار فوق العاده ای که انجام داد بازی 
را ۳ بر صفر کرد. افغانستان تیم جوانی بود و بازیکنان سرعتی 

در اختیار داشت.

ایران موجب پیشرفت فوتسال در آسیای مرکزی شده است ◄
وی در خصوص جدی ترین رقبای ایران در این مسابقات گفت: 
من تیم تاجیکستان را تیم بسیار خوبی دیدم و دیروز توانست 
با نتیجه ۲ بر صفر کره جنوبی را شکست دهد. در حال حاضر 
تیم هایی که در منطقه آســیای مرکزی و در مسابقات کافا با 
ایران بازی می کنند پیشرفت چشمگیری داشته اند. افغانستان، 
ازبکستان، تاجیکستان، ترکمنستان و قرقیزستان در ۲ سالی که 
که این مسابقات برگزار می شود پیشرفت قابل توجهی داشته اند 
و من این تیم ها را خطرناک تر از تیم های جنوب شــرق آســیا 
یعنی تایلند و ژاپن می بینم. هرچند در ۲ سال اخیر تیم جوانان 
ایران با هدایت علی صانعی قهرمان کافا شده است اما حضور ما 
در این منطقه موجب شده است همه این تیم ها پیشرفت های 
چشمگیری داشته باشند.حسین شمس در پایان در خصوص 
غیبت حســین طیبی که این مسابقات را به دلیل مصدومیت 
از دست داد گفت: حســین طیبی بازیکن بسیار بزرگی است 
و چندین سال اســت که در سطح اول اروپا بازی می کند. اگر 
در تیم حضور داشــت بدون شک روی عملکرد بهتر تیم تأثیر 
می گذاشت اما بازیکنان جوانی هم که به جای او دعوت شده اند 

از آینده درخشانی برخوردار است.

»قد« کشتی ایران از آسیا بلندتر است/ تعیین 
تکلیف یک وزن با انتخابی

کارشناس کشتی با تمجید از عملکرد ملی پوشان کشورمان در 
مسابقات قهرمانی آسیا گفت: »قد« کشتی فرنگی ایران از آسیا 
بالاتر اســت و باید تلاش کنیم این روند در المپیک هم ادامه 
داشته باشد.علی اشــکانی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره 
عملکرد تیم ملی کشتی فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: 
کسب عنوان قهرمانی کشتی فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا 
کاملًا قابل پیش بینی بود، تقریباً فکر می کنم ۱۵ بار اســت که 
تیم ملی کشتی فرنگی قهرمان آسیا شد و این بار هم این اتفاق 
رخ داد. قطعاً کسب عنوان قهرمانی نشان از عملکرد خوب تیم 
دارد اما مواردی هم در این مســابقات وجود داشت که اعضای 
کادر فنی باید به آن توجه کننــد.وی گفت: یکی از ایرادهایی 
کشتی گیران به خصوص کشتی گیران جوان در این مسابقات به 

چشم خورد، عدم مدیریت زمان کشتی بود. 

خبرخبر

کریــم میاحی مدافع ملی پوش و ســابق شــاهین اهواز 
پیرامون فوتبال این روزهای خوزستان با بیژن خدادادوند 

همکار ورزشی ما گفتگویی انجام داد که در ی می آید .

س : فوتبال را دنبال می کنی  ؟ ◄

ج : بله مگه می شود فوتبالی باشی و فوتبال را دنبال نکنی .

س : نماینده گان فوتبال خوزستان اوضاع شان خوب  ◄
نیست ؟

ج : وقتی مدیران ضعیف روی کار بیایند بهتر از این نمی 
شــود این چه فوتبالی ســت که هر ۳ تیم خوزستانی که 
روزگاری در فوتبال ایران آقایی می کردند حالا فانوس قرمز 

به دست گرفته اند .

س : راهکار چیست ؟ ◄

ج : باید مدیران فوتبالی و بومی راس باشگاه های خوزستانی 
باشــند ما مدیر فوتبالی کم نداریم کجاســت ســیف اله 
دهکردی ، مســعود رضاییان ، اصغر باقریان ، علی عیسی 

زاده و ........ چــرا آنان را که موفــق بودند را نمی آوریم تا 
فوتبال ما مانند : گذشــته گریبان پرسپولیس و استقلال 
را بگیرد ، باور کنید بازی صنعت نفت آبادان و پرسپولیس 
را دیدم و افسوس خوردم که چرا فوتبال خوزستان به این 

روز افتاده ست .

س : اما فوتبال خوبی انجام داد ؟ ◄

ج : در فوتبال نتیجه مهم ست .

س : اما پرسپولیس تیم پرمهر ه ایی ست ؟ ◄
ج : شکی نیست و آن طرف صنعت نفت آبادان بدون مهره 
و با بودجه اندک مقابل تیمی فوتبال کرد که از نظر امکانات 

و مالی حرف اول را می زند .
س : این فصل کدام تیم ها شانس قهرمانی دارند ؟ ◄

ج : اســتقلال ، پرسپولیس و سپاهان به یک اندازه شانس 
قهرمانی دارند .

س : این هفته استقلال ملاثانی در جام حذفی میزبان  ◄
سپاهان اصفهان ست ؟

ج : بازی زیبا و دشواری ست تماشاگران خوزستانی باید به 
ورزشگاه بیایند و استقلال ملاثانی را حمایت کنند سپاهان 
اصفهان تیم گردن کلفتی ست استقلال ملاثانی می تواند 

سپاهان اصفهان را شکست دهد .

س : در پایان اگر صحبت خاصی دارید بیان بفرمایید ؟ ◄
ج : از مسئولان می خواهم تا مدیران خوزستانی که عرق 
به خوزستان دارند را به راس تیم ها بیاورند تا مجددا شاهد 

آقایی فوتبال خوزستان باشیم.  انشاا...

میاحی : استقلال ملاثانی می تواند سپاهان اصفهان را شکست دهد

ایسنا/خوزســتان رییس هیات وزنه برداری 
خوزســتان با بیان این که در هیات به روی 
همه باز اســت، گفت: وزنه برداری خوزستان 
نیازمند موج مثبت برای پیشــرفت هر چه 

بیشتر است.
اولین  جلسه روســای هیات و کمیته ها و 
اعضا هیات رییســه وزنه برداری خوزستان 
در اهواز برگزار شــد. در این جلســه ضمن 
بررســی آنچه در وزنه برداری خوزستان در 
ســال ۱۴۰۲ رقم خورد، حاضران در جلسه 
به بیان مشکلات پرداختند تا در سال ۱۴۰۳ 
وزنه برداری خوزستان با سرعت بیشتری به 
سمت توسعه و پیشرفت حرکت کند. اغلب 
روسای هیات های ورزشی مهمترین مشکل 
را کمبــود مالی در برخی از شــهرها عنوان 
کردنــد. رییس هیات اندیکا نیــز از نبودن 
مربی در ســالن تمرین گفت که مقرر شد 
کمیته مربیان هیات وزنه  برداری اســتان، 
در این زمینــه با هیات های شهرســتانی 
همکاری لازم را داشته باشد.به گزارش ایسنا، 
همچنین مشکلات مســابقات وزنه برداری 
بانوان توســط اعضا محترم بیان شد و مقرر 
شــد با ارائه راهکار در سال جدید، مشکلات 
برطرف خواهد شد.سیدعلیرضا  مســابقات 
قریشی، رییس هیات وزنه برداری خوزستان 
اظهارکرد: ســال گذشته مســابقات زیادی 
برگزار کردیم که حضور برخی شهرستان ها 
پررنــگ و حضور برخی کمرنگ بود. ســال 
گذشــته، ســال پرترافیکی بــود و از همه 

همراهان و منتقدان تشکر می کنم.
وی بــا قدردانــی از روســای هیــات های 
شهرســتانی، مربیان، داوران و پیشکسوتان 
و باشــگاههای استان خوزســتان ادامه داد: 
وزنه برداری رشته ای اســت که هزینه های 
زیادی در بر دارد و من نیز تاکنون یک ریال 
از جیب خودم برای وزنه برداری هزینه نکردم 
اما از نفوذم برای پیشــبرد اهدافم در هیات 

کمک گرفته ام. در همین زمینه توانســته ام 
برای وزنه برداری پول بیاورم و خوشــبختانه 
هیات وزنه برداری خوزســتان مشکل مالی 
ندارد.قریشــی با بیان این کــه اولویت ما در 
ســالن وزنه برداری اهواز، وزنه برداری بانوان 
و نونهالان برای تمرین در سالن وزنه برداری 
استان است، عنوان کرد: همچنین نونهالان 
پس از رشد به سمت باشگاه های ملی حفاری 
و نفــت اهواز هدایت می شــوند. تمرکز این 
سالن ابتدا وزنه برداری بانوان سپس نونهالان 
است.رییس هیات وزنه برداری خوزستان با 
اشاره به وضعیت مربیان استان، گفت: مربیان 
باید خود را قوی کنند. در همین زمینه نیز 
دو کلاس آموزشی برای داوران و مربیان در 
ســال جاری برگزار خواهیم کرد که حضور 

همه داوران و مربیان الزامی است.
او تاکیــد کرد: چند شهرســتان خوب کار 
نمی کنند امــا در هیات بــه روی همه باز 
اســت. معتقدم اگر اعتراضی هم هست باید 

محترمانه باشــد و هیات پذیرای هر نقدی 
اســت. وزنه برداری خوزستان نیازمند موج 

مثبت برای پیشرفت هر چه بیشتر است.

وزنه برداری خوزستان نیازمند موج مثبت  ◄
برای پیشرفت هر چه بیشتر است

در ادامه نیز علــی حاتمی زاده رییس هیات 
وزنه بــرداری رامهرمــز ضمــن قدردانی از 
اقدامات هیات وزنه برداری خوزستان، خاطر 
نشــان کرد: مســابقات وزنه برداری استان 
همیشه آبرومندانه برگزار شده است و فقط 
هیات های شهرستانی با مشکل مالی مواجه 
هستند که این نیز از عهده رییس هیات وزنه 
برداری خوزســتان خارج اســت و می طلبد 
که روســای ادارات ورزش شهرستان ها با ما 
همکاری کنند. چرا باید وقتی کرایه سالن را 
دیر پرداخت می کنیم اداره ورزش شهرستان 

از ما دیرکرد دریافت کند؟
هچنین سرلک نایب رییس بانوان هیات وزنه 

برداری شوشــتر با اشاره به نبود آگاهی لازم 
در خصوص این رشته و اشاعه برخی باورهای 
نادرســت، عنوان کرد: خانواده ها می گویند 
وزنه برداری باعــث چاقی و کوتاهی قد می 
شــود و ای کاش هیات وزنه برداری استان 
کلیپی آماده کند تا این برداشت اشتباه حل 
شود زیرا دختران علاقه مند به این رشته در 

شوشتر زیاد هستند.
در ادامه جلســه نیز تهمینــه جانفزا نایب 
رییس انجمن کراسفیت هیات وزنه برداری 
خوزســتان گفت: بابت تمــام تلاش هیات 
های وزنه برداری در جهت رشد و پیشرفت 
رشته کراسفیت قدردانی می کنم. کراسفیت 
خوزستان در رده آخر کشور قرار داشت اما با 
همت همه دوستان و اهمیت به این رشته، 
به رده ســیزدهم صعود کرده ایم. همچنین 
با توجه به نوپا بودن این رشــته در  استان 
از هیات وزنه برداری درخواســت دارم برای 
اعزام ها به کمیته کراســفیت کمک کنند.

وزنه برداری  پیشکســوت  همچنین شمس 
خوزستان با بیان این که نکته قابل تامل در 
هیات وزنه برداری خوزستان، پاسخگو بودن 
رییس هیات اســت. امیدوارم اســتحکام و 
برادری خانواده وزنه برداری خوزستان بیشتر 
از قبل شــود. فراموش نشــود که همه یک 
خانواده هســتیم و همه باید از وزنه برداری 
خوزستان حمایت کنیم.در این جلسه برخی 
شهرستان ها مانند شوشتر نیز به کمبود مربی 
و توجه هیات به این مهم تاکید داشتند تا در 
ادامه بتوانند وزنه برداران خوبی را به اســتان 
معرفی کنند.در پایان قریشــی از بنی تمیم 
مدیر کل، معاونان و پرسنل اداره کل ورزش 
به خاطر توجه ویژه به وزنه برداری خوزستان 
و آقای انوشیروانی رییس فدراسیون به دلیل 
نگاه و توجه ویژه به وزنه برداری خوزســتان، 
دبیرکل فدراسیون، نواب رئیس فدراسیون و 

تمام پرسنل فدراسیون تقدیر و تشکر کرد.

وزنه برداری خوزستان نیازمند موج مثبت برای 
پیشرفت هر چه بیشتر است

میلاد میداودی مهاجم گلزن و مسجدسلیمانی سابق استقلال 
تهــران میهمان روزنامــه جهان اخبار بود همــکار ما بیژن 

خدادادوند با او گفتگویی ترتیب داده که در پی می آید .

س : تیم های خوزستانی این روزها نتیجه نمی گیرند؟  ◄
ج : متاســفانه اول فصل این تیم ها خوب یارگیری نکردند و 
به نوعی خوب بســته نشدند نتیجه آن هم نتایج بد آنان در 

روزهایی ست که باید نتیجه بگیرند تا سقوط نکنند .

س : صنعت نفت آبادان وضعیت بدتری دارد ؟ ◄
ج : حیف نفت حیف هواداران نفت بازی با پرسپولیس را دیدم 
و خیلی ناراحت شدم وقتی تماشاگران آبادانی از دقیقه ۷۰ از 

ورزشگاه با قلبی شکسته رفتند حق نفت آبادان این نبود

س : چطور  ؟ ◄
ج : نفت تا قبل از گل سوم هجومی کار کرد و روی اشتباهات 
فردی گل خورد بودجه نفت این فصل آنقدری نبود که بازیکن 

طراز اول بگیرد

س : احتمال سقوط نفت آبادان زیاد ست ؟ ◄
ج : در نا امیدی بسی امید ست ، پایان شب سیه سپید ست ، 
نفتی ها اگر با غیرت بازی کنند حتما در لیگ برتر می مانند 
، باور کنید اگر نفت سقوط کند لیگ برتری یک چیزی کم 

خواهد داشت

س : پیشنهادی داری ؟ ◄
ج : بله مدیران صنعت نفت آبادان هر کاری کردند باید به این 
تیم برسند تا نفت سقوط نکند اگر سقوط کند شاید ۱۰ سال 

طول بکشد تا به لیگ برتر صعود کند

س : و کلام آخر ؟ ◄
ج : تماشاگران آبادانی حرمت دارند حیف ست تیم شان را در 

لیگ برتر نبینند

میداودی : خیلی ناراحت شدم وقتی تماشاگران آبادانی از ورزشگاه رفتند

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ضمن تمجید از کیفیت 
فنی سرخپوشان در بازی های اخیر با هدایت سرمربی برزیلی 
گفت: بازی چشم نواز پرسپولیس حال دل هوادارانش را خوب 
کرده است.به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در 
نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر ۱۴۰۳-۱۴۰۲ با هدایت 
اوسمار ویه را عملکردی درخشان داشته است. این تیم در ۹ 
مسابقه خود هفت پیروزی، یک تساوی و تنها یک شکست 
داشته است که میانگین ۲.۴۴ امتیاز را برای این تیم در دور 
برگشت رقم زده است.بازی چشم نواز سرخپوشان در هفته های 
اخیر باعث داغ شــدن هرچه بیشــتر تنور رقابت این تیم با 

استقلال در بالای جدول برای قهرمانی شده است تا سرخ ها 
بیشتر از هر زمان دیگری امیدوار به تکرار کسب جام قهرمانی 
در فصل جاری شوند.ناصر ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار 
مهر، با اشاره به برد پرگل این تیم مقابل صنعت نفت آبادان 
گفت: پرسپولیس به حقش رسید. این تیم بازی چشم نوازی 
را برای انتقال توپ انجام داد که نشان از تأثیر هافبک هایش 
در این زمینه دارد.مربی پیشین پرسپولیس ضمن تاکید روی 
بازی کم اشتباه بازیکنان افزود: آنها شناخت کامل نسبت به 
همدیگر پیدا کرده اند. دور از تنش بازی می کنند و اتفاقا همین 
موضوع هم باعث آرامش بیشتر هوادارانش شده است. حرکت 

شــناور پرســپولیس در انتقال توپ روی زمین و همچنین 
ارسال های کم نقص به پشت مدافعان حریف نشان می دهد 

تمرکز انها کاملا روی فوتبال است.
ابراهیمی با صحبت های به وجود آمــده درباره عدم تمدید 
قرارداد قدیمی های پرســپولیس تصریح کرد: نظم مالی در 
فوتبال خیلی تغییر کرده اســت. من از وضعیت بازیکنان و 
مربیان آگاهی ندارم اما قطعا حقوق خود را بابت قراردادهایشان 
می خواهند که طبیعی است. باید راهکارهای باشگاه داری تغییر 
کند در غیر این صورت ســال های سال شاهد همین چرخه 

مدیریتی در فوتبال خواهیم بود.

بازی زیبای پرسپولیس حال هواداران را خوب کرده/دلال ها خطرناک هستند

ایران به دنبال نهایی کردن صعود/ ژاپن به دنبال فرار از ناکامی
دور دوم رقابت های جام ملت های آسیا امروز با برگزاری ۴ دیدار پیگیری خواهد شد و در مهمترین دیدارها ایران و ژاپن به مصاف حریفان خواهند رفت.به گزارش خبرنگار مهر، رقابت های جام ملت های 

۲۰۲۴ فوتسال آسیا امروز با برگزاری ۴ دیدار پیگیری خواهد شد و تیم های حاضر در گروه های C و D دومین دیدار خود را برگزار خواهند کرد.
در گروه C تیم فوتسال قرقیزستان که در نخستین دیدار موفق شده بود بزرگترین شگفتی بازی ها را رقم بزند و ژاپن را شکست دهد از ساعت ۱۰:۳۰ با تاجیکستانی بازی خواهد کرد که در دیدار نخست 
کره جنوبی را از پیش رو برداشته بود. در دیگر دیدار این گروه هم ژاپن از ساعت ۱۴:۳۰ به مصاف کره جنوبی خواهد رفت.در این گروه تاجیکستان و قرقیزستان با ۳ امتیاز صدرنشین هستند و ژاپن و کره 

دبیر صفحه: بیژن خدادادوندجنوبی هم بدون امتیاز در رده سوم و چهارم قرار دارند.


